

## Questions & Answers Document #1 / Questions et réponses Document #1

### RFSO / DOC # 10150895

**TITLE / TITRE :** Rental Vehicles for Events / Véhicules de location pour événements

**Q1:** Please advise the total estimated value of this 2-year RFSO for Vehicle Rentals with Canadian Heritage.

A1: Canadian Heritage (PCH) will be issuing a Standing Offer for “as and when required” vehicle rentals. Therefore, we cannot anticipate the resulting value. We have estimated our requirements over the next two years at \$140,000.00 excluding all applicable taxes. This amount is subject to change and will only be known as Call-ups against the resulting Standing Offer are issued.

R1: Patrimoine canadien (PCH) émettra une offre à commandes pour ses besoins de location de véhicules « au besoin ». Nous ne pouvons donc pas établir la valeur finale. Nous estimons que nos besoins sur les prochains deux ans s'élèveront à environ 140 000.00 \$ excluant les taxes applicables. Ce montant est sujet à changer et ne pourra être confirmé que lorsque les commandes subséquentes à l'offre à commandes seront émises.

**Q2:** Quel est le lieu de prise de possession des véhicules?

R2 : Tel qu'indiqué à la page 23 de la demande d'offre à commandes, tous les véhicules seront ramassés à l'emplacement le plus proche de l'Offrant de l'entrepôt PCH situé au 84 Bayview, Ottawa, Ontario (Canada).

A2: As indicated at page 20 of the Request for Standing Offer, all vehicles will be picked up at the nearest location of the Offeror to the PCH warehouse at 84 Bayview, Ottawa, Ontario (Canada).